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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani.

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Bártfai-Mager Andrea, tárca nélküli miniszter 
(nemzeti vagyon kezeléséért felelős)

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Fordít-e további forrásokat a Kormány az illegális 
hulladéklerakók felszámolására?"

Tisztelt Miniszter Asszony!

2019. március 30-án írásbeli kérdést intéztem Önhöz „Mikor lesz végre biztosított a normális 
hulladékelszállítás?” címmel. Dr. Fónagy János, a Miniszterelnöki Kormányiroda államtitkára 
válaszában azonban több fontos kérdésemre nem reagált, így azok továbbra is aktuálisak. Mint 
írtam „Az illegális hulladéklerakók felszámolása” címen kiírt pályázat 240 milliós keretösszege 
még a pályázati határidő lejárta előtt kimerült, ezért több település pályázni sem tudott.

A fentiek alapján kérdezem Miniszter Asszonyt:

- Mi lett azzal a harmincmilliárd forinttal, amit az Nemzeti Hulladékgazdálkodási Koordináló és 
Vagyonkezelő Zrt.-nek utalt át a kormány?

- Fordít-e további anyagi forrásokat a kormány a korábbi 240 millió forinton kívül az illegális 
hulladéklerakók felszámolására?

Várom érdemi válaszát!
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